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Protokół Nr XXXVIII/14 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 28 lutego 2014 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak o godzinie 11:00 otworzył 

XXXVIII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy, która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego Gminy Łobżenica.  

Po powitaniu radnych i gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Grzegorz Bruski, Tomasz Kupczyk. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik numer 1 do protokołu.  

 

Oprócz radnych w posiedzeniu uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak, 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński, Skarbnik Gminy Łobżenica Wiesława 

Adamowska, Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Marcin Porzucek, Radni Rady 

Powiatu w Pile: Stanisław Jendrzejewski, Kazimierz Wasiak, Jan Marek Pikulik, Dyrektorzy 

Gminnych Jednostek Organizacyjnych: Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Łobżenicy Anna Gryniewicz, Dyrektor Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół  

w Łobżenicy Marek Połczyński, dyrektorzy jednostek oświatowych z terenu Gminy 

Łobżenica, poprzedni Dyrektor Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy Maria Klóska, 

pracownik Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Małgorzata Szcześniak, a także Radca 

Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Gabriela Reszkowska, Dyrektor Biura Lokalnej 

Grupy Działania „Krajna nad Notecią” Paweł Michalski, Komendant Komisariatu Policji  

w Wyrzysku Jarosław Wojciechowski, Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy Karol 

Tatera, sołtysi, mieszkańcy Gminy Łobżenica oraz przedstawiciele prasy lokalnej.     

Listy obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki numer 2 i 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 2 

W dalszej części Rada Miejska w Łobżenicy w wyniku przeprowadzonego głosowania 

jednogłośnie przyjęła protokół Nr XXXVII/14 z obrad sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 30 stycznia 2014 r.  
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Ad.3 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że w wyniku wyborów uzupełniających radną Rady Miejskiej w Łobżenicy 

została wybrana pani Bronisława Mazurek. Powiedział, że zgodnie z art. 23a ustawy  

o samorządzie gminnym przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają 

ślubowanie. 

Następnie przytoczył treść roty ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej 

Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, 

mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Złożyła ślubowanie.  

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano radnym porządek obrad 

XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

Powiedział, że w międzyczasie pracowały Komisje Rady Miejskiej. Zostały zgłoszone 

propozycje rozpatrzenia podczas sesji projektów następujących uchwał: 

- w sprawie wyrażenia woli ustanowienia św. Anny Patronką Miasta Łobżenicy,  

- w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 

„Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak poddał 

pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad punktów dotyczących podjęcia uchwał: 

- w sprawie wyrażenia woli ustanowienia św. Anny Patronką Miasta Łobżenicy (punkt 

piętnasty), 

- w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 

„Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 (punkt szesnasty). 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższe zmiany 

porządku obrad. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak poddał pod 

głosowanie porządek obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy wraz  

z wprowadzonymi zmianami. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad 

w następującym brzmieniu: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Złożenie ślubowania nowo wybranej radnej.  

4. Porządek obrad. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań Gminy Łobżenica. 

6. Wystąpienia zaproszonych gości. 

7. Przedstawienie informacji o stanie porządku, przestrzegania prawa i bezpieczeństwie 

mieszkańców Gminy. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania w sprawie realizacji Kalendarza Imprez Kulturalnych  

i Sportowych. 

9. Przyjęcie informacji Burmistrza o stanie realizacji uchwał, wniosków i interpelacji 

radnych oraz o wydanych zarządzeniach w II półroczu 2013 r. 

10. Rozpatrzenie projektu programu rozwoju sportu, turystyki i rekreacji. 

11. Przedstawienie informacji o średnich wynagrodzeniach nauczycieli w 2013 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie budowy dróg 

osiedlowych w Łobżenicy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie podejmowania 

inwestycji. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia regulaminu nadania tytułu 

„Honorowy Obywatel Gminy Łobżenica”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli ustanowienia św. Anny Patronką Miasta 

Łobżenicy. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego  

w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 

17. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 
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18. Wolne głosy i wnioski. 

19. Zakończenie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że w porozumieniu z panem Burmistrzem na dzisiejszą sesję zostały 

zaproszone panie Ewa Skrzypczyńska oraz Joanna Tomasz. Dodał, że osoby te nominowano 

do otrzymania tytułu „Lider Sukcesu”, przyznawanego przez Zarząd Powiatu w Pile. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Powiedział, że z terenu Gminy Łobżenica, oprócz pani Skrzypczyńskiej oraz pani Tomasz, do 

otrzymania statuetki „Lider Sukcesu” zostały wytypowane następujące osoby: pan Edward 

Starszak, pani Grażyna Łosoś oraz pan Paweł Berndt. Wyraził zadowolenie z tak dużej liczby 

osób z terenu Gminy nominowanych do otrzymania powyższej statuetki.  

Stwierdził, że pani Ewa Skrzypczyńska bardzo dobrze radzi sobie z prowadzeniem firmy,  

a pani Joanna Tomasz z wypełnianiem roli Przewodniczącej Koła Gminnej Rady Kobiet 

w Walentynowie. Według pana Burmistrza wieniec przygotowany przez delegację  

z Walentynowa powinien zająć pierwsze miejsce podczas dożynek wojewódzkich. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Podziękował pani Marii Klósce za wkład w pracę na rzecz oświaty w Gminie Łobżenica. 

Wyraził zadowolenie z efektów jej działań.  

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Powiedział, że dla pani Klóski najważniejsi byli dyrektorzy szkół. Dbała ona  

o zabezpieczenie wszystkich potrzeb jednostek oświatowych. Wyraził zadowolenie z pracy 

pani Marii Klóski jako Dyrektora Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy.  

Burmistrz Łobżenicy podziękował pani Klósce za całokształt pracy wykonanej na rzecz 

gminnej oświaty. 

 

Następnie Radny Rady Powiatu w Pile Stanisław Jendrzejewski, Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Zdzisława Bosak oraz dyrektorzy placówek oświatowych z terenu Gminy złożyli 

podziękowania pani Marii Klósce za dobrą współpracę. 

 



 5 

Pani Maria Klóska 

Podziękowała wszystkim osobom, z którymi współpracowała. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił Burmistrza Łobżenicy Eugeniusza Cerlaka o złożenie sprawozdania z realizacji 

zadań Gminy Łobżenica w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie od 31 stycznia 2014 r. do 28 lutego 

2014 r., które stanowi załącznik numer 4 do protokołu. 

Poinformował, że zostały przeznaczone do sprzedaży w formie przetargu następujące 

nieruchomości: 

- cztery lokale użytkowe w budynku byłego internatu liceum w Łobżenicy, 

- działka, na której znajduje się budynek dawnej świetlicy w Liszkowie - powierzchnia  

0,31 ha, cena wywoławcza 52 000,00 zł, 

- działka nr 92 położona w Liszkowie - powierzchnia 0,72 ha, cena wywoławcza  

80 000,00 zł + VAT,  

- dwie działki położone w pobliżu byłej lecznicy w Luchowie o powierzchni 52 m
2
 i 188 m

2
. 

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że w okresie sprawozdawczym złożył wyjaśnienia przed 

Komisją Dyscyplinarną Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w związku z donosem 

dotyczącym remontu wieży ciśnień w Łobżenicy. Zarzuty okazały się nieprawdziwe.  

Stwierdził, że zamierza skierować pozew do prokuratora o ściganie donosicieli, którzy kierują 

zarzuty pod jego adresem. 

Następnie pan Burmistrz oznajmił, że w dniu 3 lutego 2014 r. odbyła się narada policji w Pile. 

Poinformował, że w dniu 27 lutego br. odbyły się konsultacje w sprawie utworzenia sołectwa 

Witrogoszcz-Osada. W skład zespołu opiniodawczo-konsultacyjnego weszli: 

- pan Edward Starszak - przewodniczący,  

- pan Tadeusz Perliński, 

- pani Zdzisława Bosak, 

- pan Grzegorz Bruski, 

- pani Ewa Rybarczyk, 

- pani Justyna Główczewska.   
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Kończąc swoją wypowiedź Burmistrz Łobżenicy podziękował wszystkim osobom, które 

oddały krew dla Darii Blechacz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania Burmistrza Łobżenicy z realizacji 

zadań w okresie międzysesyjnym. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy  

z działalności międzysesyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie 

Burmistrza Łobżenicy z działalności międzysesyjnej. 

 

Ad. 6 

Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Marcin Porzucek 

Opowiedział się za skorygowaniem przepisów dotyczących nowego systemu gospodarowania 

odpadami komunalnymi. Poinformował, że firma Altvater, która odbiera odpady w związku 

pilskim, naruszyła interesy zbiorowe konsumentów przy podwyżce opłat dla mieszkańców. 

Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego złożył wówczas zawiadomienie do Urzędu 

Ochrony Konkurencji i Konsumentów. Firma Altvater otrzymała prawie 200 tysięcy złotych 

kary. 

Oznajmił, że kończy się „terytorializacja” Wielkopolskiego Regionalnego Programu 

Operacyjnego. Powiedział, że „o ile nic nie zmieniło się od dzisiejszego poranka, to wbrew 

zapowiedziom z jesieni zeszłego roku, Łobżenica niestety będzie poza pilskim obszarem 

funkcjonalnym”. W związku z powyższym Gmina straci szansę na uzyskanie około  

10 milionów złotych. Prawdopodobnie będą istniały możliwości pozyskania środków  

z innych źródeł.  

Następnie Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Marcin Porzucek poinformował, 

że według posiadanych informacji obwodnica Łobżenicy nie powstanie przed 2020 r. 

Podkreślił konieczność jej budowy. Istnieją prawne możliwości znalezienia środków na 

powstanie obwodnicy.  

Oznajmił, że złożył interpelację w sprawie obwodnicy Łobżenicy. Poprosił o jej podpisanie 

przez wszystkich członków klubu Prawo i Sprawiedliwość zasiadających w Sejmiku 
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Województwa Wielkopolskiego. Zadeklarował wsparcie w kwestii obwodnicy miasta.  

Ponadto zwrócił uwagę na fakt, że Piła otrzymuje od samorządu Województwa mniej 

pieniędzy niż np. Ostrów czy Kalisz. Dodał, że należy bardziej równomiernie rozdzielać 

środki finansowe. 

 

Dyrektor Biura Lokalnej Grupy Działania „Krajna nad Notecią” Paweł Michalski 

Przedstawił prezentację multimedialną przedstawiającą korzyści dla Gminy Łobżenica 

związane z przystąpieniem do Lokalnej Grupy Działania „Krajna nad Notecią”. 

Poinformował, że LGD jest stowarzyszeniem powstałym w 2007 r. Obecnie skupia dziewięć 

jednostek samorządu terytorialnego. Gmina Kaczory nie korzysta ze środków unijnych 

przewidzianych w ramach osi Leader. 

Powiedział, że w latach 2007-2013 beneficjenci z terenu Gminy Łobżenica w ramach osi 

Leader pozyskali łącznie 900 256,75 zł, w tym 539 000,00 zł z „Odnowy i rozwoju wsi” oraz 

361 256,75 zł w ramach małych projektów (najwięcej spośród członków LGD).  

Pan Paweł Michalski oznajmił, że beneficjentami byli między innymi Gmina, jednostki 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Walentynowie, Luchowie, Wiktorówku, Stowarzyszenie 

Miłośników Motocykli Krajna Motors Team, parafia pod wezwaniem Św. Trójcy, osoba 

prywatna. Ze środków pozyskanych w ramach osi Leader przeprowadzono np. rewitalizację 

wieży ciśnień w Łobżenicy, modernizacje świetlic wiejskich. Składka członkowska Gminy 

Łobżenica wnoszona na rzecz Lokalnej Grupy Działania „Krajna nad Notecią” wynosi około 

14 000,00 zł.  

Zachęcił do składania wniosków o przyznanie pomocy w ramach naboru planowanego  

w kwietniu 2014 r.  

W kolejnej części wypowiedzi pan Paweł Michalski oświadczył, że w nowej perspektywie 

finansowej „Leader” będzie realizowany na obszarach wiejskich oraz w miastach do  

20 tysięcy mieszkańców. Pierwsze projekty powinny ruszyć w 2016 r. Według Dyrektora 

Lokalnej Grupy Działania „Krajna nad Notecią” do głównych celów „Leadera” w nowej 

perspektywie należą przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu, wzmocnienie kapitału 

społecznego, stworzenie miejsc pracy, stworzenie warunków umożliwiających podjęcie pracy 

osobom pozostającym bez pracy oraz wykorzystanie lokalnych zasobów, surowców, 

infrastruktury, dziedzictwa historycznego i kulturowego. 

Stwierdził, że ciekawą propozycją są tzw. projekty parasolowe: rozpatrywane i rozliczane 

przez Lokalną Grupę Działania. W tego typu konkursach będą mogły startować np. koła 

gospodyń wiejskich, sołectwa lub nadleśnictwa. 
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W związku z nową Lokalną Strategią Rozwoju pan Paweł Michalski poprosił o wypełnienie 

przez radnych analizy SWOT. Skierował również prośbę do pana Burmistrza o wyznaczenie 

osoby do kontaktu, przesłanie listy stowarzyszeń działających na terenie Gminy oraz o 

umożliwienie skonsultowania analizy SWOT w największych sołectwach. Poza tym 

zaproponował podjęcie w przyszłości uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Łobżenica do 

Lokalnej Grupy Działania w nowej perspektywie. 

Kończąc swoje wystąpienie pan Paweł Michalski zachęcił do wzięcia udziału w wydarzeniach 

organizowanych przez Lokalną Grupę Działania „Krajna nad Notecią” takich jak np. 

„Sołtysówka” oraz zaprosił panie do udziału w cyklu szkoleń „Aktywnie na obcasach 2014”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Zapytał o wielkość środków w ramach jednego mikrograntu.  

 

Dyrektor Biura Lokalnej Grupy Działania „Krajna nad Notecią” Paweł Michalski 

Poinformował, że wielkość jednego projektu parasolowego została wstępnie określona na  

400 000,00 zł,  a jednego mikrograntu do 50 000,00 zł. Dodał, że prawdopodobnie Lokalna 

Grupa Działania sama określi wysokość mikrograntu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Stwierdził, że część projektów zgłoszonych przez Gminę Łobżenica nie została pozytywnie 

zweryfikowana przez Lokalną Grupę Działania z powodu dużej konkurencji w zakresie 

ubiegania się o środki. 

 

Radny Rady Powiatu w Pile Jan Marek Pikulik 

Powiedział, że radni powiatowi przyłączają się do gratulacji i życzeń dla osób wyróżnionych 

w czasie dzisiejszej sesji.  

Poinformował, że podczas sesji Rady Powiatu w Pile w dniu 27 lutego 2014 r. została podjęta 

uchwała w sprawie ustanowienia herbu, flagi i pieczęci Powiatu Pilskiego oraz zasad  

i warunków ich używania. Powyższa uchwała nie została przyjęta jednogłośnie. 

Oznajmił, że podczas sesji rozpatrzono następujące dokumenty: 

- sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych za rok 

2013 przez Warsztaty Terapii Zajęciowej funkcjonujące na terenie Powiatu Pilskiego, 

- informacja na temat realizacji zadań Powiatu i Starosty z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych za rok 2013, 
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- informacja o realizacji remontów i inwestycji na drogach powiatowych zrealizowanych  

w latach 2011-2013, 

- informacja Zarządu Powiatu o realizacji uchwał Rady Powiatu za drugie półrocze 2013 r., 

- sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Pilski. 

Następnie radny Jan Marek Pikulik poinformował, że podczas ostatniej sesji Rady Powiatu  

w Pile podjęto uchwałę: 

- w sprawie zamiaru likwidacji szkół prowadzonych przez Powiat Pilski, 

- w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w Pile z dnia 14 czerwca 2012 r. w sprawie 

nadania statutu Szpitalowi Specjalistycznemu w Pile im. Stanisława Staszica - uwzględniona 

została możliwość mianowania dyrektora do spraw ekonomicznych, 

- w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie w formie darowizny na mienie Powiatu 

Pilskiego nieruchomości Skarbu Państwa - drogi z Kaczor do Piły będącej w posiadaniu 

Lasów Państwowych, 

- zmieniającą uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Pilski oraz warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów, 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pilskiego na lata 2014 - 2023, 

- zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Powiatu na rok 2014. 

Dodał, że radni powiatowi z terenu Gminy Łobżenica są przeciwni obecnej wersji 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pilskiego z powodu wykreślenia z tego 

dokumentu budowy drogi Kruszki-Kijaszkowo. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Powiedział, że w związku z wykreśleniem z Wieloletniej Prognozy Finansowej drogi 

Kruszki-Kijaszkowo radni powiatowi powinni złożyć interpelację, w jaki sposób Gmina 

Łobżenica i Gmina Wysoka mogą odzyskać pieniądze przekazane na ten cel, np. na podział  

i wykup gruntów. 

 

Radny Rady Powiatu w Pile Stanisław Jendrzejewski 

Stwierdził, że radni powiatowi popierają inicjatywę pana Burmistrza.  
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Sołtys Dźwierszna Małego Andrzej Borowy 

Wnioskował o modernizację drogi w kierunku Witrogoszczy. Stwierdził, że Dźwierszno Małe 

czeka 25 lat na budowę chodnika. Zostało wysłane pismo w tej sprawie do pana Starosty. 

Zwrócił uwagę na duże trudności w uzyskaniu pomocy ze strony Powiatu Pilskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że Gmina Łobżenica wspiera powyższe sprawy. Decyzje zapadają jednak na 

szczeblu powiatowym. Stwierdził, że w ostatnim czasie na terenie Gminy Łobżenica można 

zauważyć zwiększoną intensywność działań ze strony Powiatu Pilskiego w zakresie 

drogownictwa. Dodał, że przy utrzymaniu takiej dynamiki problemy Dźwierszna będą mogły 

znaleźć rozwiązanie.  

 

O godzinie 12:02 salę obrad opuścił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że Rada Miejska corocznie zajmuje się tematem porządku, przestrzegania prawa  

i bezpieczeństwa mieszkańców Gminy. Oznajmił, że opracowane materiały były przedmiotem 

analizy Komisji Rady Miejskiej. Poprosił radnego Jerzego Wachowskiego o przedstawienie 

stanowiska Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Porządku. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Jerzy Wachowski 

Poinformował, że Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej  

i Porządku, po rozpatrzeniu materiałów dotyczących porządku, przestrzegania prawa  

i bezpieczeństwa mieszkańców Gminy, przyjęła je jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Piotr Łosoś  

Oznajmił, że temat porządku i bezpieczeństwa jest bardzo ważny dla mieszkańców Gminy 

Łobżenica oraz może się stać elementem promocji. 
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Powiedział, że odpowiedzialni za utrzymanie porządku publicznego i bezpieczeństwa są 

władze Gminy, policja oraz wszyscy mieszkańcy. Pozytywnie ocenił działalność policji  

z Łobżenicy. W przeszłości opinia o tej formacji była bardzo krytyczna.  

Następnie radny Piotr Łosoś stwierdził, że zdecydowana większość mieszkańców Łobżenicy 

mówi źle o swojej miejscowości. Powiedział, że w parku miejskim nie pali się 15 lamp. 

Ponadto nie są one czyste. W Łobżenicy na słupach i drzewach znajdują się ogłoszenia 

dotyczące np. zakupu dywanów lub kasacji pojazdów. Radny zwrócił uwagę na fakt, że 

„barierka na Łobżonce któryś tydzień już jest wywrócona do góry nogami”.  

Poinformował, że przy ośrodku zdrowia oraz na placu targowym nie pali się żadna lampa. 

Przyczynia się to do wzrostu przestępczości. Ponadto stan czystości pojemników na odpady 

jest zły. Według radnego w Łobżenicy brakuje systemu realizacji zadania, jakim jest 

utrzymanie porządku i czystości.  

W kolejnej części wystąpienia Przewodniczący Komisji Finansowej stwierdził, że ważnym 

tematem jest wizja oraz perspektywiczne myślenie o mieście. W kwestii utrzymania czystości 

i porządku „każdy powinien odpowiadać za swoje”: pan Burmistrz za place, drogi oraz inne 

zadania pozostające w jego kompetencji, a mieszkańcy za swoją własność. Impuls ze strony 

władz Gminy wpłynie na postawę mieszkańców. 

Zwrócił uwagę na postępującą degradację Łobżenicy. Powiedział, że na terenach wiejskich 

sołtysi mają problemy związane z wykaszaniem.  

Radny Piotr Łosoś zaproponował następujący wniosek: 

 Należy opracować program dotyczący systemu utrzymania porządku na terenie Miasta 

i Gminy Łobżenica. 

Dodał, że bez powstania tego typu dokumentu nie dokona się postępów w powyższej 

dziedzinie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Dostrzegł poprawę w zakresie funkcjonowania policji na terenie Łobżenicy. Zwrócił uwagę 

na poprawę w zakresie przestrzegania prawa i bezpieczeństwa mieszkańców. Nie dotyczy to 

jednak wszystkich obszarów. Według Przewodniczącego Rady Miejskiej dużym problemem 

jest brak przestrzegania prawa w zakresie ruchu drogowego. Wiąże się to z układem 

funkcjonalnym Łobżenicy, jakością dróg i brakiem dostatecznej infrastruktury drogowej. 

Uporządkowania wymaga również kwestia powiązań komunikacyjnych na terenie miasta. 

Niezbędne jest pilne wdrożenie nowej organizacji ruchu drogowego w Łobżenicy. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy stwierdził, że wzrasta ilość 

wykroczeń i zdarzeń drogowych. Powodują one narażenie życia i zdrowia. Powiedział, że 

radni oraz władze Gminy, dostrzegając problem wykroczeń drogowych, sfinansowali zakup 

dla policji urządzenia do pomiaru prędkości.  

Oznajmił, że łobżenickie ulice wykorzystywane są jako parkingi lub garaże, co stwarza 

dodatkowe zagrożenie i trudności w ruchu pojazdów. Zwrócił uwagę na zjawisko znikania 

znaków drogowych na terenie miasta. Dostrzegł problem parkowania pojazdów w miejscach 

niedozwolonych, np. na obszarach stanowiących strefę zamieszkania.  

Wnioskował o rozważenie możliwości uporządkowania parkowania pojazdów na terenie 

Łobżenicy poprzez wprowadzenie stref płatnego parkowania. Podobne rozwiązanie 

wprowadzone na obszarze rynku w Wyrzysku przyniosło pozytywne efekty. 

W kolejnej części wypowiedzi Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy oznajmił, że 

bardzo pozytywnie jest postrzegana współpraca z policją w ramach porozumienia zawartego  

z Gminą. Wydatki z tego tytułu wynoszą średnio około 15 000,00 zł w ciągu roku. Widoczna 

jest poprawa zachowania uczestników różnych imprez i uroczystości. Policja podejmuje 

również działania w celu utrzymania porządku. Warto kontynuować powyższą formę 

współpracy. 

Powiedział, że znaczenie w kwestii poprawy bezpieczeństwa ma istniejący monitoring na 

terenie Łobżenicy. Stwierdził, że kwestia stanu czystości i porządku stanowi element działań 

wewnętrznych Gminy, a sposób organizacji i osiągnięcie zakładanych celów można ująć  

w programach lub innych dokumentach. 

Kończąc swoją wypowiedź Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy pozytywnie ocenił 

udział funkcjonariuszy policji w działaniach podejmowanych przez ośrodek pomocy 

społecznej oraz komisję do spraw przeciwdziałania przemocy. Docenił pracę dzielnicowych. 

Powiedział, że policjanci zajmują się również działaniami z zakresu profilaktyki 

przeciwalkoholowej. Dodał, że Kierownikowi Posterunku Policji w Łobżenicy oraz 

Komendantowi Komisariatu Policji w Wyrzysku należą się podziękowania za dobrą 

współpracę. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Powiedziała, że dużym problemem na terenie Łobżenicy jest utrzymanie ładu i porządku. 

Poprosiła pana Karola Taterę o podjęcie działań prewencyjnych w okolicy Placu 

Kombatantów. W miejscu tym panuje nieład, leżą butelki po alkoholu.  
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Oznajmiła, że stara się apelować do mieszkańców o utrzymanie porządku. Gmina powinna 

dawać przykład w tym zakresie. Zwróciła uwagę na brak działań ze strony mieszkańców  

w celu utrzymania czystości na terenie ulicy Dąbrowskiego. Dodała, że będzie zgłaszała 

zauważone niedociągnięcia do pana Burmistrza.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Oznajmił, że radny Piotr Łosoś ma rację tylko częściowo. Stwierdził, że kwestia utrzymania 

porządku na terenach wiejskich jest uregulowana. Sołtysi dokonali zakupu pił. Mieli również 

zatrudnić pracowników, którzy będą sprzątać obszar swojej wsi. Część środków z funduszu 

sołeckiego przeznaczona jest na utrzymanie czystości. 

Poinformował, że osoby z zewnątrz pozytywnie oceniają kwestię porządku. Powiedział, że 

ulice oraz teren parku są sprzątane przez pracowników Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Klosze lamp były czyszczone w 2013 r. W bieżącym roku czynność ta zostanie powtórzona. 

Oznajmił, że interweniuje w energetyce w sprawie napraw oświetlenia drogowego. Fakt 

awarii lampy można zgłosić do odpowiedniego urzędnika lub Zastępcy Burmistrza 

Łobżenicy. 

Następnie pan Tadeusz Perliński bardzo dobrze ocenił współpracę z policją. Przed każdym 

dyżurem odbywa się spotkanie z policjantami w gabinecie Zastępcy Burmistrza Łobżenicy, 

podczas którego przekazywane są niepokojące sygnały. Funkcjonariusze policji sprawdzają 

otrzymane informacje. Dodał, że radny Piotr Łosoś przesadził z tak negatywną oceną. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Zwróciła uwagę na duże ilości piasku zalegającego na łobżenickich ulicach po okresie 

zimowym. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Poinformował, że w chwili obecnej podjęte zostały działania w celu usunięcia piasku z ulic. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Piotr Łosoś  

Stwierdził, że „utrzymanie porządku to nie jest sprawa interwencyjna, to jest system”. 

Powiedział, że należy wypracować system utrzymania czystości i porządku na terenie 

Łobżenicy. Dodał, że dyskusje mieszkańców miasta skupiają się na braku porządku. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Powiedziała, że policjanci proponowali w przeszłości, aby w dodatkowych patrolach, 

realizowanych według porozumienia z Gminą Łobżenica, uczestniczył pracownik 

miejscowego urzędu. Poprosiła o zajęcie stanowiska w tej sprawie przez władze Gminy. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Stwierdził, że jest to temat do przemyślenia. Powiedział, że w niektórych obszarach obecność 

urzędnika mogłaby być wskazana. 

Następnie oznajmił, że w jednej chwili nie przepaliło się piętnaście lamp. Pisma w celu 

naprawy oświetlenia zostały już wysłane do energetyki, niestety. Zwrócił uwagę na brak 

reakcji w tej kwestii ze strony firmy energetycznej. 

 

Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy Karol Tatera 

Stwierdził, że utrzymanie bezpieczeństwa i porządku zależy nie tylko od policji, ale również 

od współpracy z mieszkańcami i władzami Gminy. Opowiedział się za zwiększeniem liczby 

miejsc parkingowych.  

Poinformował, że w 2013 r. miejscowi policjanci wystawili 842 mandaty, co stanowi dużą 

liczbę w porównaniu z posterunkami o podobnej wielkości. Urządzenie do pomiaru prędkości 

ułatwia walkę z „piratami drogowymi”. W 2014 r. w powyższej kwestii policjanci  

z posterunku w Łobżenicy będą korzystali z pomocy Wydziału Ruchu Drogowego Komendy 

Powiatowej Policji w Pile. 

Następnie pan Karol Tatera oznajmił, że nadal podejmowane będą działania przeciwko 

osobom zanieczyszczającym teren Gminy. W 2013 r. stwierdzono 38 wykroczeń z tego 

zakresu. Powiedział, że najważniejsza nie jest liczba stosowanych środków represji. 

Stwierdził, że słowa podziękowania należą się panu Burmistrzu oraz podmiotom 

współpracującym z policją.  

Pozytywnie ocenił działania funkcjonariuszy z posterunku w Łobżenicy. Dodał, że na stronie 

internetowej Komendy Powiatowej Policji w Pile znajdują się numery kontaktowe do 

dzielnicowych z terenu Gminy.  

 

O godzinie 13:05 Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy Robert Biskupiak 

opuścił salę obrad, zmniejszając liczbę radnych do 12 osób. 
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Komendant Komisariatu Policji w Wyrzysku Jarosław Wojciechowski 

Podziękował za słowa uznania skierowane w kierunku funkcjonariuszy policji z Łobżenicy. 

Powiedział, że przyjmuje krytyczne uwagi dotyczące poprawy bezpieczeństwa publicznego 

na terenie Gminy. Oznajmił, że w 2014 r. będą podejmowane działania w celu zmniejszenia 

zagrożeń w zakresie ruchu drogowego. 

Poinformował, że odbywają się spotkania dzielnicowych z mieszkańcami sołectw. Powyższy 

fakt powinien przyczynić się do poprawy bezpieczeństwa. Dodał, że pani Komendant 

Powiatowej Policji w Pile wysoko oceniła pracę funkcjonariuszy z Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poddał pod głosowanie następujący wniosek: 

 Należy opracować program dotyczący systemu utrzymania porządku na terenie Miasta 

i Gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższy wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poddał pod głosowanie następujący wniosek: 

 Należy w możliwie jak najkrótszym okresie wprowadzić nową organizację ruchu 

drogowego w Łobżenicy wraz z wymianą i uzupełnieniem oznakowania. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższy wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poddał pod głosowanie wniosek o treści: 

 Należy rozważyć możliwość uporządkowania parkowania pojazdów na terenie 

Łobżenicy poprzez wprowadzenie stref płatnego parkowania. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 5 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” 

oraz 6 głosami „wstrzymującymi się”, przyjęła powyższy wniosek. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak poddał pod 

głosowanie informację o stanie porządku, przestrzegania prawa i bezpieczeństwa 

mieszkańców Gminy wraz z wypracowanymi wnioskami. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację  

o stanie porządku, przestrzegania prawa i bezpieczeństwa mieszkańców Gminy wraz  

z wypracowanymi wnioskami. 

Powyższy materiał stanowi załącznik numer 5 do protokołu. 

 

O godzinie 13:10 do sali obrad powrócił Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Robert Biskupiak, zwiększając liczbę radnych do 13 osób. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Zdzisławę Bosak o przedstawienie stanowiska w sprawie sprawozdania z realizacji 

Kalendarza Imprez Kulturalnych i Sportowych. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Poinformowała, że Komisja przyjęła sprawozdanie Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy 

w sprawie realizacji Kalendarza Imprezach Kulturalnych w 2013 r. po uzupełnieniu 

opracowanego materiału o część analityczną.     

Stwierdziła, że „oferta GCK dotycząca imprez masowych, kameralnych i integracyjnych była 

bogata i urozmaicona. Zrealizowane one były we współpracy z organizacjami pozarządowymi 

i sołectwami. Oferta ta została rozszerzona przez Biblioteką i Izbę Muzealną. Pod opieką 

Gminnego Centrum Kultury jest także wieża widokowa. Ponadto GCK zaangażowało się  

w działalność wydawniczą promującą nasze Miasto oraz Gminę”. 

Zwróciła uwagę na niską frekwencję podczas wielu imprez oraz małe zainteresowanie 

młodzieży. Powiedziała, że Komisja docenia pracę wykonywaną przez dyrektora Gminnego 

Centrum Kultury w Łobżenicy. 

Następnie radna Zdzisława Bosak przedstawiła stanowisko w sprawie sprawozdania  

z realizacji Kalendarza Imprez Sportowych. Stwierdziła, że Komisja zwróciła uwagę na brak 
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informacji z działalności klubów sportowych: „Pogoni” Łobżenica, „Korony” Dębno oraz 

Ludowego Zespołu Sportowego „Jedność”. Informacja ta zostanie ujęta w sprawozdaniu 

Gminy ze współpracy z organizacjami pozarządowymi.  

Oznajmiła, że „sprawozdanie pokazało duże zaangażowanie Uczniowskich Klubów 

Sportowych, szczególnie klubu działającego przy Gimnazjum”. Zwróciła uwagę na 

aktywność szkół odnośnie organizowania imprez sportowych oraz udział uczniów  

w zawodach sportowych różnego szczebla.  

Stwierdziła, że „Komisja dostrzega potrzebę organizowania imprez sportowo-rekreacyjnych 

ogólnodostępnych, jak biegi, rajdy rowerowe, spływy kajakowe, czy spacery „z kijkami”.  

Dodała, że sprawozdania zostały przyjęte z wyżej wymienionymi zastrzeżeniami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że rozpatrzenie sprawozdania ze współpracy z organizacjami pozarządowymi, 

w tym klubami sportowymi, przewidziane jest w planie pracy Rady Miejskiej w miesiącu 

kwietniu bieżącego roku. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że osoba pracująca w dziale kultury przekroczyła obowiązujące normy 

zachowania. Dodał, że powinny zostać wyciągnięte wobec niej konsekwencje służbowe. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie z realizacji Kalendarza 

Imprez Kulturalnych i Sportowych. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

z realizacji Kalendarza Imprez Kulturalnych i Sportowych, które stanowi załącznik 

numer 6 do protokołu. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że jedną z funkcji przypisanych Radzie Miejskiej jest nadzór nad działalnością 

organu wykonawczego oraz jednostek organizacyjnych Gminy. Otworzył dyskusję w sprawie 
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informacji Burmistrza Łobżenicy o stanie realizacji uchwał, wniosków i interpelacji radnych 

oraz o wydanych zarządzeniach w II półroczu 2013 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Zapytała, kto pełni funkcję administratora systemu informatycznego w Urzędzie Miejskim 

Gminy Łobżenica. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Powiedział, że administratorem systemu informatycznego jest pan Adam Michniewicz.  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Poprosiła o bliższą informację dotyczącą zmiany liczby zatrudnionych osób w Referacie 

Finansowo-Księgowym. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Wiesława Adamowska 

Poinformowała, że w Referacie Finansowo-Księgowym zatrudniona jest pani Ewa Rybarczyk 

i w związku z tym dokonano uaktualnienia Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Miejskiego 

Gminy Łobżenica. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie informację Burmistrza Łobżenicy o stanie 

realizacji uchwał, wniosków i interpelacji radnych oraz o wydanych zarządzeniach  

w II półroczu 2013 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację 

Burmistrza Łobżenicy o stanie realizacji uchwał, wniosków i interpelacji radnych oraz  

o wydanych zarządzeniach w II półroczu 2013 r., która stanowi załącznik numer 7 do 

protokołu. 
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Ad. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia o 

przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu rozwoju 

sportu, turystyki i rekreacji w Gminie Łobżenica na lata 2014 - 2018”. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Stwierdziła, że „program rozwoju sportu, turystyki i rekreacji w Gminie Łobżenica na lata 

2014-2018 został przez Komisję, jako projekt, skonsultowany ze środowiskami sportowymi 

naszej Gminy, w części dotyczącej sportu i rekreacji. Obecnie rozszerzono go o część 

dotyczącą turystyki i agroturystyki oraz dodano harmonogram działań na rok 2014, zgodnie  

z przyjętymi priorytetami oraz wnioskami z debaty. Komisja wniosła uwagi do opracowanego 

harmonogramu, które uwzględniono w obecnym projekcie”.  

Następnie radna Zdzisława Bosak przytoczyła priorytety programu:  

- dostępność sportu dla wszystkich,  

- popularyzacja sportu i zdrowego stylu życia przez wszystkich, 

- nowoczesna infrastruktura sportowo- rekreacyjna i turystyczna, 

- wzrost dostępności atrakcyjności turystycznej oraz zwiększenie liczby odwiedzin turystów 

w gminie. 

Powiedziała, że duży wkład w powstanie dokumentu włożył radny Piotr Łosoś. Dodała, że 

Komisja przyjęła projekt programu rozwoju sportu, turystyki i rekreacji w Gminie Łobżenica 

na lata 2014-2018. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Otworzył dyskusję w powyższej sprawie.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Piotr Łosoś  

Stwierdził, że na terenie Gminy zostały poczynione duże inwestycje w zakresie infrastruktury 

sportowej. Powstała hala sportowa, kompleks boisk „Orlik”, ścieżka rowerowa oraz duża 

liczba boisk na terenach wiejskich. Sport powinien stać się zjawiskiem masowym. 
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Podkreślił ważną rolę programu rozwoju sportu, turystyki i rekreacji. Zwrócił uwagę na 

potrzebę opracowywania co roku harmonogramu działań w obszarach ujętych w programie. 

Dodał, że pan Burmistrz powinien powołać osobę odpowiedzialną za dziedzinę sportu.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że radni mają na uwadze zapewnienie właściwych warunków do uprawiania 

sportu, szczególnie dla dzieci, młodzieży oraz seniorów. Zwrócił uwagę na bogatą bazę 

sportową na terenie Gminy, która zostanie jeszcze uzupełniona o centrum rekreacji, które 

powstanie przy stadionie imienia Alojzego Graja. W chwili obecnej obiekt ten 

wykorzystywany jest głównie dla celów piłkarskich.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy opowiedział się za rozwojem różnych 

dyscyplin sportu, nie tylko piłki nożnej. Oznajmił również, że wsparcie należy się 

uczniowskim klubom sportowym. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Jan Andrearczyk 

Poinformował, że ze stadionu imienia Alojzego Graja korzystają miłośnicy gry w tenisa 

ziemnego. Dodał, że w czasach, kiedy funkcjonowało tam boisko do siatkówki, dyscyplina ta 

cieszyła się dużym zainteresowaniem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu rozwoju sportu, turystyki i rekreacji w Gminie Łobżenica na lata 2014 - 2018”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę  

Nr XXXVIII/262/14 w sprawie przyjęcia „Programu rozwoju sportu, turystyki  

i rekreacji w Gminie Łobżenica na lata 2014 - 2018”, która stanowi załącznik numer 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Stwierdził, że według informacji o średnich wynagrodzeniach nauczycieli w 2013 r. Gmina 

Łobżenica musiała dopłacić ponad 20 tysięcy złotych do pensji nauczycieli stażystów. 
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Wobec braku uwag poddał pod głosowanie powyższą informację. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację  

o średnich wynagrodzeniach nauczycieli w 2013 r., która stanowi załącznik numer 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie: 

„Zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na sfinansowanie wydatków 

inwestycyjnych z przeznaczeniem na : „Budowę dróg osiedlowych na osiedlu Leśnym,  

ul. Polnej i Osiedlu przy ulicy Złotowskiej w Łobżenicy” 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę  

Nr: XXXVIII/263/14 w sprawie: „Zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego 

na sfinansowanie wydatków inwestycyjnych z przeznaczeniem na : „Budowę dróg 

osiedlowych na osiedlu Leśnym, ul. Polnej i Osiedlu przy ulicy Złotowskiej  

w Łobżenicy”.  

Uchwała stanowi załącznik numer 10 do protokołu. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie:  

„Zaciągnięcia zobowiązania w zakresie podejmowania inwestycji”.  

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę  

Nr: XXXVIII/264/14 w sprawie: „Zaciągnięcia zobowiązania w zakresie podejmowania 

inwestycji”, która stanowi załącznik numer 11 do protokołu. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustanowienia regulaminu nadania tytułu 

„Honorowy Obywatel Gminy Łobżenica” był omawiany podczas posiedzeń Komisji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. Następnie otworzył dyskusję w powyższym temacie. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o wyjaśnienie kwestii liczby osób wchodzących w skład kapituły opiniującej wnioski 

o nadanie tytułu Honorowego Obywatela. Wnioskował również, aby akceptacja wniosku  

o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Gminy Łobżenica zapadała jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że w projekcie uchwały zawarte jest stwierdzenie „kapituła w liczbie nie 

przekraczającej 7 osób”. Oznajmił, że kwestia liczby członków kapituły została ujęta  

w powyższy sposób, ponieważ planowana jest zmiana Statutu Gminy oraz powstanie 

dodatkowej Komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Zaproponował dodanie w paragrafie 6  

regulaminu nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Łobżenica ustępu 4 o następującej 

treści: Akceptacja wniosku zapada jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Oznajmiła, że Komisja, której przewodniczy, wnioskowała o nadawanie tytułu Honorowego 

Obywatela Miasta Łobżenica w związku z jubileuszem 700 lecia nadania praw miejskich. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że wyróżnienie ma dotyczyć mieszkańców całej Gminy, a nie tylko Łobżenicy. 

Stwierdził, że miasto stanowi integralną część gminy. Tytuł Honorowego Obywatela może 

zostać nadany osobom, które w szczególny sposób, np. swoją pracą, działalnością społeczną, 

heroiczną postawą, osiągnięciami naukowymi, zasłużyły się dla Gminy Łobżenica. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że w ustawie o samorządzie gminnym 

jest zapis o nadawaniu honorowego obywatelstwa gminy. 

 

Sołtys Luchowa Ireneusz Pufal 

Stwierdził, że składy różnego rodzaju kapituł składają się ciągle z tych samych osób. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że kapituła dokonuje tylko zaopiniowania wniosku, a tytuł Honorowego 

Obywatela nadaje Rada Miejska w drodze uchwały. Wniosek mogą składać różne podmioty, 

organizacje oraz grupy przynajmniej pięćdziesięciu mieszkańców Gminy. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Opowiedział się za nadawaniem tytułu Honorowego Obywatela Gminy Łobżenica. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poddał pod głosowanie dodanie w paragrafie 6  regulaminu nadania tytułu Honorowego 

Obywatela Gminy Łobżenica ustępu 4 o następującej treści: Akceptacja wniosku zapada 

jednogłośnie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą 

poprawkę. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie ustanowienia regulaminu nadania tytułu „Honorowy 

Obywatel Gminy Łobżenica”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę  

Nr XXXVIII/265/14 w sprawie ustanowienia regulaminu nadania tytułu „Honorowy 

Obywatel Gminy Łobżenica”, która stanowi załącznik numer 12 do protokołu. 
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Ad. 15 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

woli ustanowienia św. Anny Patronką Miasta Łobżenicy. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę  

Nr XXXVIII/266/14 w sprawie wyrażenia woli ustanowienia św. Anny Patronką Miasta 

Łobżenicy, która stanowi załącznik numer 13 do protokołu. 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do projektu uchwały w sprawie 

ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy  

w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę  

Nr XXXVIII/267/14 w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego  

w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020, która 

stanowi załącznik numer 14 do protokołu. 

 

Ad. 17 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy Robert Biskupiak 

Złożył pisemną interpelację dotyczącą remontu drogi Izdebki-Ferdynandowo oraz kwestii 

powstania plam wilgoci na ścianach wieży widokowej w Łobżenicy. Interpelacja stanowi 

załącznik numer 15 do protokołu.  
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Odpowiedzi na sesji udzielił Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Poinformował, że pierwszy przetarg dotyczył przebudowy drogi z Izdebek w kierunku 

Ferdynandowa. W 2013 r. remont dotyczył drogi w Witrogoszczy. Dodał, że odpowiedź na 

interpelację zostanie udzielona w formie pisemnej. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Iwona Reinholz-Cynajek 

Stwierdziła, że tylko baner na Placu Zwycięstwa mówi o jubileuszu 700-lecia Łobżenicy. 

Zapytała o możliwość zakupienia flagi Gminy. Powiedziała, że w dniu 9 lutego br., 

upamiętniającym nadanie praw miejskich, zabrakło flag na Placu Zwycięstwa i Placu 

Wolności. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Oznajmił, że jubileusz 700-lecia Łobżenicy trwa cały rok. Powiedział, że są zamówione 

banery flagowe. Zostaną one umieszczone przy słupach, podobnie jak miało to miejsce  

w przypadku jubileuszu 500 lat Piły. Dodał, że zasady użytkowania symboli gminnych 

określają odpowiednie przepisy.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Jan Andrearczyk 

Zwrócił uwagę na błotnisty charakter podłoża placu będącego własnością pana Struzika  

w Łobżenicy. Teren ten psuje wizerunek centrum miasta. Wnioskował o podjęcie działań  

w celu poprawy wizerunku placu pana Struzika. Według radnego istnieją możliwości 

zmobilizowania tej osoby do uporządkowania terenu przy ul. 1 Maja np. poprzez położenie 

kostki polbrukowej.  

Następnie oznajmił, że budynek, który stał na placu pana Struzika, był obiektem 

zabytkowym. Doszło jednak do jego rozbiórki. Przykładem na zagospodarowanie terenu, na 

których znajdują się stare budynki, może być Frankfurt nad Odrą. 

Dodał, że budynek sąsiadujący z placem pana Struzika nie jest w dobrym stanie technicznym. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Poinformował, że można zmusić właściciela posesji do uprzątnięcia bałaganu w postaci 

butelek, papieru lub innych odpadów. W przypadku występowania na terenie posesji piasku, 

wody lub gliny Gmina nie ma na to wpływu.  
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Powiedział, że plac pana Struzika psuje wizerunek centrum miasta. Następnie oznajmił, że 

została podjęta uchwała w celu „wyprowadzenia handlu z miasta” i uporządkowania kwestii 

targowania na terenie Łobżenicy.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Poinformowała, że od paru lat prowadzi rozmowy z państwem Struzik i próbuje dojść z nimi 

do porozumienia. Według radnej w najbliższym czasie dojdzie do spotkania z właścicielami 

placu przy ul. 1 Maja. Zaproponowała, aby w uczestniczył w nim przedstawiciel władz 

samorządowych. Wyraziła nadzieję na dojście do porozumienia z państwem Struzik. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Odniósł się do wypowiedzi radnej Bronisławy Mazurek. Powiedział, że przed sesją rozmawiał 

z panem Struzikiem. Zwrócił uwagę na fakt, że handel na placu przy ul. 1 Maja zagraża 

bezpieczeństwu pieszych. W trakcie spotkania z panem Struzikiem Zastępca Burmistrza 

Łobżenicy zasugerował rozważenie możliwości postawienia pawilonu. Dodał, że poruszy tą 

kwestię w rozmowie z konserwatorem zabytków. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Jan Andrearczyk 

Przypomniał, że mieszkańcy Osiedla przy ul. Złotowskiej wyrazili chęć zmiany nazwy tego 

obszaru na Osiedle nad Łobżonką. Odpowiednie pismo zostało skierowane do Rady 

Miejskiej. Poprosił o wzięcie pod uwagę opinii mieszkańców. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że pismo zostanie rozpatrzone. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Stwierdziła, że na Placu Wolności brakuje tablicy informującej o jubileuszu 700-lecia 

Łobżenicy. Dodała, że w widocznym miejscu znajduje się reklama kominków. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Powiedział, że elementy banerowe związane z jubileuszem 700-lecia Łobżenicy zostały 

zamówione. Stwierdził, że można wypowiedzieć umowę na postawienie reklamy kominków. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Oznajmiła, że pomnik na Placu Wolności w Łobżenicy znajduje się w remoncie. 

Poinformowała, że jest on „podświetlany jedną latarnią”. Druga pozostaje wygaszona. 

Zaproponowała wyłączenie pierwszej do czasu ukończenia remontu pomnika. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Wnioskował o usunięcie korzeni wiatrołomów znajdujących się na przejściu z targowiska 

miejskiego w kierunku Osiedla Słonecznego. Zwrócił uwagę na trzy niepalące się od wielu lat 

lampy koło piekarni w Ratajach. Dostrzegł zły stan ogrodzenia gorzelni od strony  

ul. Targowej. 

Następnie radny Piotr Łosoś stwierdził, że ogólne wrażenie obchodów 700-lecia Łobżenicy 

jest złe. Skrytykował działania związane z przypadającym w 2014 r. jubileuszem nadania 

praw miejskich Łobżenicy.  

Oznajmił, że niedociągnięcia wskazane przy omawianiu informacji o utrzymaniu czystości  

i porządku należy przyjąć również jako zadania do realizacji.  

Radny Piotr Łosoś stwierdził wówczas, że zdecydowana większość mieszkańców Łobżenicy 

mówi źle o swojej miejscowości. Powiedział, że w parku miejskim nie pali się 15 lamp. 

Ponadto nie są one czyste. W Łobżenicy na słupach i drzewach znajdują się ogłoszenia 

dotyczące np. zakupu dywanów lub kasacji pojazdów. Radny zwrócił uwagę na fakt, że 

„barierka na Łobżonce któryś tydzień już jest wywrócona do góry nogami”.  

Poinformował, że przy ośrodku zdrowia oraz na placu targowym nie pali się żadna lampa. 

Przyczynia się to do wzrostu przestępczości. Ponadto stan czystości pojemników na odpady 

jest zły. Według radnego w Łobżenicy brakuje systemu realizacji zadania, jakim jest 

utrzymanie porządku i czystości. Na terenach wiejskich sołtysi mają problemy związane  

z wykaszaniem.  

Kontynuując interpelację radny Piotr Łosoś oznajmił, że nie może dojść do sytuacji, w której 

nagle należy wymienić 40 znaków lub naprawić 20 lamp. Wnioskował o zmianę podejścia  

w kwestii utrzymania czystości i porządku. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Przyznał rację radnemu Piotrowi Łososiowi. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Powiedziała, że mieszkańcy dopytują się, w jaki sposób można otrzymać lub kupić książkę 

„Spacer w czasie” autorstwa pana Jana Dubieli.  

Zwróciła uwagę na brak w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej 

Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica informacji, że w 2014 r. mija 700 lat od nadania praw 

miejskich Łobżenicy. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Przyznał rację radnej Zdzisławie Bosak w kwestii Biuletynu Informacji Publicznej i strony 

internetowej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. Dodał, że zastosuje się do sugestii radnej.  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Wnioskowała o podjęcie działań w celu dokonania naprawy lampy na skrzyżowaniu ulic  

600-lecia i Batorego w Łobżenicy. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Poinformował, że lampa została zgłoszona do naprawy. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Monika Tadych 

Zgłosiła, że w Kruszkach na drodze w kierunku Kunowa lampy palą się już od godziny 

piętnastej.  

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Oznajmił, że podejmie działania w celu wyjaśnienia wskazanej sytuacji. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Monika Tadych 

Zapytała, kiedy odbędzie się przetarg na naprawę drogi Łobżenica-Kruszki. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Poinformował, że w chwili obecnej trwa zbieranie ofert na wykonanie remontu drogi. 
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Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Wnioskowała o przeniesienie lampy zlokalizowanej przy ul. Dąbrowskiego 1c na słup 

znajdujący się przy ul. Dąbrowskiego pomiędzy posesjami numer 6 i 8. 

 

Ad. 18 

Radny Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Powiedział, że w 2013 r. na inwestycje związane z drogami powiatowymi na terenie Gminy 

Łobżenica przeznaczono największą kwotę spośród wszystkich jednostek samorządu 

terytorialnego znajdujących się na terenie Powiatu Pilskiego. Potrzeby w zakresie dróg 

powiatowych na terenie Gminy Łobżenica wynoszą 8 milionów złotych.  

Oznajmił, że podczas kwietniowej sesji Powiatowy Zarząd Dróg przedstawi harmonogram 

prac przewidzianych do realizacji w 2014 r. Radni powiatowi z terenu Gminy Łobżenica będą 

wspierali realizację potrzeb w zakresie drogownictwa. Przypomniał, że Powiat Pilski musi 

spłacać kredyt w wysokości prawie 20 milionów złotych, zaciągnięty na budowę południowej 

obwodnicy. Poinformował, że oceny działalności pana dyrektora Tomczyka są różne.  

Następnie radny Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak stwierdził, że część mieszkańców, 

którzy zadeklarowali segregację odpadów, nie wywiązuje się z tej powinności. Zwrócił uwagę 

na brak kontroli w powyższym zakresie ze strony Związku Gmin Krajny w Złotowie ze 

względu na zbyt małą liczbę zatrudnionych osób. Kwestia ta powinna zostać rozwiązana  

w możliwie jak najkrótszym okresie. Zakład komunalny z Łobżenicy odbiera w chwili 

obecnej ponad 40% więcej odpadów niż w tym samym okresie 2013 r. 

Przedstawił również informację dla mieszkańców Osiedla nad Łobżonką, Osiedla 

Słonecznego oraz ul. Złotowskiej do bloków. Poinformował, że został naprawiony monitoring 

związany z kanalizacją podciśnieniową. Dodał, że mieszkańcy mogą podłączyć się do sieci 

kanalizacji. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Stwierdził, że radni powiatowi powinni monitować w kwestii jakości remontów dróg. Wyraził 

obawę o małe znaczenie Gminy Łobżenica w Powiecie Pilskim. Dostrzegł problem związany 

z mieszkańcami, którzy nie segregują odpadów pomimo takiej deklaracji. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Jan Andrearczyk 

Zwrócił się z prośbą do radnych powiatowych o wsparcie działań na rzecz remontu chodnika 

przy ul. Złotowskiej na odcinku od Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego do 

skrzyżowania z ul. Ks. L. Raczkowskiego. Dodał, że w chwili obecnej stan chodnika jest zły. 

 

Radny Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Powiedział, że Gmina Łobżenica wskazuje odcinki dróg powiatowych, przy których mają 

zostać zbudowane lub zmodernizowane chodniki. Wyraził zdziwienie faktem, że budowa 

ścieżki rowerowej z Łobżenicy do Trzebonia nie została uznana jako wspólna inwestycja 

Powiatu Pilskiego i Gminy Łobżenica. Powiedział, że do Starostwa Powiatowego nie 

wpłynęło pismo w powyższej sprawie ze strony Gminy. Dodał, że radni powiatowi będą 

monitować w kwestii chodnika przy ul. Złotowskiej. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Stwierdził, że prośby kierowane przez niego do pana dyrektora Tomczyka były realizowane.  

 

Radny Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak  

Poinformował, że w 2014 r. przewidziane jest wykonanie chodnika we wsi Witrogoszcz. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Piotr Łosoś  

Oznajmił, że według nieoficjalnych informacji będzie robiona ul. Złotowska w Łobżenicy. 

 

Ad. 19 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Edward Starszak o godzinie 14:45 zakończył obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy. 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Edward Starszak 


